
 

 

 

 

Schriftelijke vragen op grond van het Reglement van Orde, artikel 47 

  

Datum: 8 september 

   

Betreft:  armoede 

 

Geacht college, 

De moeiten over de gasprijzen vliegen ons elke dag om de oren. Veel heeft te maken 

met landelijk beleid. Echter de energietoeslag is een taak van de gemeente. We horen 

vooral in de grote steden dat deze vaak niet aangevraagd wordt. Ook dat veel mensen 

moeite hebben met de (digitale) aanvraag. Daarnaast vragen we ons af hoe het nu staat 

met de gedupeerden toeslagenaffaire. Deze beide zaken kunnen zorgen voor grote 

financiële problemen. Daarom hebben we de volgende vragen: 

1. Is het college het met de ChristenUnie Achtkarspelen eens dat gezien de enorme 

stijging van de energiekosten het belangrijk is dat alle mensen die recht hebben 

op de energietoeslag van €1300 dit bedrag ook daadwerkelijk ontvangen? 

2. Hoeveel huishoudens heeft de energietoeslag aangevraagd en ontvangen? Zijn 

daar bijvoorbeeld ook ouderen bij met alleen een AOW en/of klein pensioen? 

3. Heeft het college zicht op de daadwerkelijke groep in onze gemeente die hiervoor 

in aanmerking komt?  

4. Wat heeft het college gedaan om bekendheid te geven aan de mogelijkheid voor 

het aanvragen van de toeslag, juist bij die groep die het niet via de reguliere weg 

ontvangt?  

5. Is het college bereid zich hier nogmaals voor in te zetten en ook hulp aan te 

bieden bij de aanvraag? 

6. Hoe staat het nu met de gedupeerden van de kinderopvangtoeslag? Zijn deze 

gezinnen al in beeld en is het verwachte aantal gezinnen geholpen? 

 

 

 

 

 

 

 

Onze vragen: 

 

1.  

 

 

 

 

Namens de CU-fractie, 



 

<NAAM> 


